
 
Schriftelijke vragen: Camera’s en verlichting voor een veiliger IJsselmonde 
Aan het college van burgemeester en wethouders 
Coolsingel 40  
3011 AD Rotterdam  
 
Rotterdam, 4 juni 2025,  
 
Geachte voorzitter, 

IJsselmonde is een prachtige wijk. Helaas staat het veiligheidsgevoel al geruime tijd onder druk. De 
gebeurtenissen van begin dit jaar, waarbij een seriemoordenaar wekenlang de wijk in zijn greep hield, 
hebben een grote stempel gedrukt op de inwoners in de wijk. Het feit dat de verdachte uiteindelijk 
mede dankzij camerabeelden kon worden opgespoord, toont aan wat de Rotterdamse VVD al langer 
stelt: cameratoezicht werkt. 

Tijdens een recent werkbezoek van de fractie aan IJsselmonde hebben wij ter plekke verschillende 
zorgen gehoord van bewoners over veiligheid in de wijk. Met name het ontbreken van goede 
verlichting op bepaalde plekken en het ontbreken van zichtbaarheid en toezicht maken dat bewoners 
zich onveilig voelen, zeker in de avonduren. Daarnaast verpaupert het Kreekplein, veel winkels zijn 
dicht en het is niet uitnodigend daar te verblijven. Ook delen rondom Keizerswaard zijn slecht verlicht 
of ogen onoverzichtelijk. Op de parkeerplaats aan de achterkant van Keizerswaard hangen wel 
camera’s, alleen daar hangt zo’n gevoel van verloedering dat ze eerder een signaal van onveiligheid 
lijken dan een middel voor veiligheid. 

De Rotterdamse VVD wil werken aan een hoger niveau van zowel objectieve als subjectieve 
veiligheid in de wijk, met inzet op slimme verlichting en effectief cameratoezicht. Daarbij moet ook 
gekeken worden naar het koppelen van bestaande private en publieke camera’s tot één functioneel 
vangnet bij ernstige incidenten. IJsselmonde verdient beter, daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Is het college het met de Rotterdamse VVD eens dat het veiligheidsgevoel in delen van 
IJsselmonde, onder andere rond het Kreekplein en Keizerswaard, onder druk staat? 

2. Welke objectieve cijfers (incidenten, meldingen, aangiftes) over veiligheid en overlast zijn er 
beschikbaar voor deze locaties? Kunt u deze per locatie delen? 

3. Ziet het college aanleiding om extra cameratoezicht in te zetten op of rondom het Kreekplein 
of delen van Keizerswaard? Zo nee, waarom niet? 

4. Hoe beoordeelt het college de mogelijkheid om bij de aanpak van veiligheid in IJsselmonde in 
te zetten op koppeling van publieke en private camera’s, zoals die van winkeliers, sportclubs 
en VvE’s, ten behoeve van een virtueel veiligheidsnetwerk? 

5. Wat is de huidige dekking van cameratoezicht in IJsselmonde? En welke criteria hanteert het 
college bij het uitbreiden of herpositioneren van camera’s? 

6. Welke stappen kunnen worden gezet om op korte termijn de verlichting te verbeteren op 
locaties als de Kreekhuizenlaan (met name bij tramhaltes en fietspaden), het Kreekplein en 
de achterzijde van Keizerswaard? 

7. Is het college bereid om samen met de wijkraad en bewoners te onderzoeken waar slimme 
verlichting en cameratoezicht bij kunnen dragen aan een veiliger IJsselmonde? 

Met vriendelijke groet, 

 
Dieke van Groningen 
De Rotterdamse VVD    

 


